

Studentischer Fotowettbewerb Student Photo Competition

Europas Zukunft ist ...
Europe's future is ...



© goodluz/foto12.com



Wissen durch Praxis stärkt

Studentischer Fotowettbewerb

Schirmherrin

Staatsministerin für Kultur und Medien

Prof. Monika Grütters MdB

Das Center for Applied European Studies (CAES) der Frankfurt University of Applied Sciences sucht ein Foto zum Thema:

„Europas Zukunft ist ...“

Dabei kann es sich um ein Symbol für Freiheit, Gerechtigkeit, Gemeinsamkeit, einen gemeinsam einzuschlagenden Weg oder eine Richtung handeln. Kreativität ist gefragt, ebenso wie Visionen, Wünsche und Realitäten.

Die Jury, bestehend aus dem Direktorium des CAES, orientiert sich an den Kriterien Innovation und Aussagekraft.

Preise:

1. Platz: 1000 €

2. Platz: 600 €

3. Platz: 300 €

Die Preisverleihung findet am 11. Mai 2017 statt, die persönliche Anwesenheit ist erwünscht.

Teilnahmebedingungen:

www.frankfurt-university.de/caes-competition

Einsendeschluss: **3. April 2017**

Student Photo Competition

Under the auspices of

Minister of State for Culture and the Media

Prof. Monika Grütters MdB

The Center for Applied European Studies (CAES) of the Frankfurt University of Applied Sciences asks for your photo on the subject:

“Europe’s future is...”

This may be a symbol for liberty, justice, mutuality, for a path or a direction which should be followed by the whole community. Please feel encouraged to share your creativity, as well as your visions, wishes and realities with us.

The jury panel represented by the CAES Executive Board is predominantly focused on two criteria: innovation and force of expression.

Prizes:

1st prize: € 1000

2nd prize: € 600

3rd prize: € 300

The official award ceremony will take place on May 11, 2017, your presence is desired.

Conditions of participation:

www.frankfurt-university.de/caes-competition

Submission Deadline: **April 3, 2017**